

nal law, as a matter of science, was said to be as complete as it could be. The principle of the Bills he introduced was identical with that of the English law, a little altered in order to suit a new country and new institutions. With this explanation, he moved the second reading of the Bill.

The Bill was read a second time, and ordered for Committee of the Whole on Tuesday.

THE INSOLVENCY BILL

Sir John A. Macdonald said, in relation to the Bill on Insolvency immediately before the latter on the paper, that some alterations had been made in it which prevented its distribution in English till to-morrow.

Hon. Mr. Dorion asked if the Bill was based on the recommendations of the Committee which sat last year?

Sir John A. Macdonald said it was.

CRIMINAL LAW AGAIN

On motion of **Sir John A. Macdonald**, the following Bills were read a second time and ordered for Committee of the Whole on Tuesday:—The Bill respecting offences against the person; Bill respecting malicious injury to property; Bill respecting perjury; Bill respecting forgery; Bill respecting larceny and similar offences.

GREAT WESTERN RAILWAY

On motion of **Hon. Mr. Rose**, the House went into Committee on the resolutions respecting the settlement of the debt due by the Great Western Railway to the Government. **Hon. Mr. Gray** in the chair.

Hon. Mr. Holton said he had great pleasure in saying that he considered the negotiations of the Finance Minister, the result of which the House was then asked to confirm, had been conducted with signal ability by the Finance Minister. He (Mr. Holton) was persuaded that the arrangement they were asked to confirm, liberal as it undoubtedly was to the Company, would be deemed satisfactory. At all events, it ought to be by the people of the country. He had the greatest pleasure in bearing testimony thus fully and unequivocally to the merits of his hon. friend on this occasion, as he meant to criticise, in a not unfriendly or hostile spirit, but somewhat

est conforme au Droit anglais, mais est légèrement adapté aux besoins d'un nouveau pays et d'institutions nouvelles. Cette explication donnée, il propose la seconde lecture du Bill.

Le Bill est lu une seconde fois et est renvoyé au Comité général de mardi.

BILL SUR L'INSOLVABILITÉ

Sir John A. Macdonald souligne, au sujet du Bill sur l'insolvabilité, mentionné immédiatement avant l'autre, qu'il a subi certaines modifications qui empêchent sa distribution en anglais avant demain.

L'hon. M. Dorion demande si le Bill est fondé sur les recommandations du Comité qui a siégé l'année dernière?

Sir John A. Macdonald répond que oui.

DROIT CRIMINEL

Sur une motion de **Sir John A. Macdonald**, les Bills suivants sont lus une deuxième fois et renvoyés au Comité général de mardi: le Bill concernant les délits contre les personnes; le Bill concernant les dommages criminels à la propriété; le Bill concernant les faux témoignages; le Bill concernant les faux; le Bill concernant les larcins, et autres infractions analogues.

SOCIÉTÉ DE CHEMIN DE FER GREAT WESTERN

Sur une motion de **l'hon. M. Rose**, la Chambre se réunit en Comité pour étudier les résolutions concernant le règlement de la dette de la société Great Western envers le Gouvernement. **L'hon. M. Gray** assume la présidence.

L'hon. M. Holton se déclare heureux de signaler que, selon lui, les négociations du ministre des Finances, dont les résultats doivent être approuvés par la Chambre, ont été menées avec compétence par ce ministre. Il (M. Holton) est persuadé que l'accord qu'on demande d'approuver, et qui est très généreux pour la Société, paraîtra acceptable. De toutes façons, les habitants du pays devraient le trouver ainsi. Il est heureux d'avoir eu ainsi l'occasion de rendre hommage longuement et de façon non équivoque aux mérites de son honorable ami, car il veut également critiquer, sans hostilité ni malveillance, cer-